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OBČINA DIVAČA 

OBČINSKI SVET 

Odbor za finance 

 

 

 

Divača, 29.11.2017 

 

 

 

Z A P I S N I K 
 

20. seje  Odbora za finance, ki je potekala v sredo, dne 29.11.2017 ob 16.00, v  prostorih 

Občine Divača, Kolodvorska ulica 3/a, 6215 Divača. 

 
Prisotni člani Odbora za finance: 
- SUBIČ DOBRIVOJ – predsednik odbora, 

- ŠKAMPERLE DRAGO – član odbora, 

- DAMIJANA GUSTINČIČ – članica odbora, 

- URŠKA FLORJANČIČ – članica  odbora, 

- MIRJAM FRANKOVIČ FRANETIČ – članica odbora 

 

Ostali prisotni:  

- ALENKA ŠTRUCL DOVGAN – županja občine Divača  

- NATAŠA MACAROL – občinska uprava, 

- VESNA PAVLOVČIČ – občinska uprava, 

- TATJANA CERKVENIK  - občinska uprava 

 

DNEVNI  RED: 

1. Pregled in potrditev zapisnika prejšnje seje odbora  

2. Obravnava dopolnjenega predloga proračuna Občine Divača za  leto 2018– II. obravnava 

3. Predlog Odloka o podelitvi koncesije za izvajanje gospodarske javne službe  zbiranja 

določenih vrst  komunalnih odpadkov na območju občine Divača – II. obravnava  

4. Predlog Odloka o ravnanju s komunalnimi odpadki v občini Divača – II. obravnava  

5. Predlog Odloka o nadomestilu za uporabo  stavbnega zemljišča v občini Divača – II. 

obravnava 

6. Predlog Odloka o  ustanovitvi javnega zavoda Zavod za gasilno in reševalno službo Sežana  

II. obravnava 

7. Postavitev prometne signalizacije 

8. Pobude in vprašanja   

 

Prisotni so soglasno potrdili predlagani dnevni red. 

 

 

1. TOČKA  

Predsednik odbora je predlagal potrditev zapisnika prejšnje sej odbora. 

 

Soglasno je bil sprejet 

SKLEP: V predlagani vsebini se potrdi  Zapisnik 19. Seje Odbora za finance.  
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2. TOČKA  

Višja svetovalka za proračun in finance ga. Vesna Pavlovčič je podala obrazložitev k predloženemu 

gradivu – predlogu  proračuna občine Divača za leto 2018. Pojasnila  je, da so v gradivu navedene vse 

pripombe, ki so bile podane na proračun v razpisanem roku (tiste, ki so upoštevane in tiste, ki niso 

upoštevane v predlogu proračuna). Pojasnila je razlike nastale  med I. in II. obravnavo.   

V razpravi so člani Odbora podali naslednje pripombe: 

- g. Subič je opozoril na pomanjkljivo zaključen projekt izvedbe sanacije Vremske šole, opozoril je 

na neurejeno okolico - dvorišče šole ter igrala za otroke. 

Zanimali so ga odgovori, informacije, na pobude, ki so bile  s strani Odbora za finance podane v 

okviru I. obravnave predloga proračuna Občine Divača za leto 2018. Ugotovil je, da  večina 

podanih predlogov ni bilo realiziranih s strani   Občinske uprave  (pločniki Vreme, dvosmerna 

cesta v Divači, odkup parcele Mahorčiča, sestanek s predstavniki Elesa, Standoma…) 

- ga. Florjančič je v smislu reševanja zadeve odkupa zemljišča lastnika Mahorčiča predlagala, da se 

pripravi pisno ponudbo in se jo naslovi na imenovanega. Povabi se ga k podpisu kupoprodajne 

pogodbe, v kolikor se ne odzove, oziroma v primeru zavrnitve, Občina spelje druge postopke.  

Drugih pripomb na predlog proračuna ni bilo.  

 

Člani Odbora za finance so oblikovali in sprejeli  prioritete izvajanja investicij. Določili so tudi 

nosilce (svetnike) posameznega projekta. Prioritetna lista je priloga zapisnika.  

 

V okviru te točke je ga. Pavlovčič predlagala v sprejem sklep v zvezi dopolnitve načrta razpolaganja s 

stvarnim premoženjem,  glede nakupa Mitnice v Senožečah. 

 

Soglasno je bil sprejet 

SKLEP: Nakup Mitnice izvede Krajevna skupnost Senožeče. Občina prenese namenska sredstva 

ob sklenitvi posla na Krajevno skupnost Senožeče V pogodbi med Občino in Krajevno  

skupnostjo Senožeče naj se navede, da Krajevna skupnost Senožeče ne more omenjenega 

objekta prodati brez soglasja Občine Divača.  

 

Soglasno je bil sprejet 

SKLEP: V predlagani obliki se sprejme  predlog Odloka o proračunu Občine Divača za leto 

2018.  

 

3. TOČKA 

Strokovna služba Občine ga. Nataša Macarol je podala obrazložitev k predlogu  Odloka o podelitvi 

koncesije za izvajanje gospodarske javne službe  zbiranja določenih vrst  komunalnih odpadkov na 

območju občine Divača, ki so ga člani Odbora prejeli v  II. obravnavo. Odlok je bil  predhodno podan 

v javno obravnavo, v kateri na predlagan akt ni bilo pripomb. V besedilu predloženega   Odloka je 

vključena pripomba Odbora za gospodarstvo in okolje,  ki se nanaša na časovno omejitev koncesije in 

je navedeno, da se koncesija podeli za 5 let.  

Člani Odbora za finance so v razpravi predlagali 10 letno koncesijo. Drugih pripomb na predlagan 

odlok ni bilo. 

 

Soglasno je bil sprejet 

SKLEP:  V  predlagani vsebini se sprejme Odlok o  podelitvi koncesije za izvajanje gospodarske 

javne službe  zbiranja določenih vrst  komunalnih odpadkov na območju občine Divača, s 

spremembo, da se koncesijo podeli za 10 letno obdobje.  

 

4. TOČKA 

Strokovna služba Občine ga. Nataša Macarol je podala obrazložitev k predlogu  Odloka o ravnanju s 

komunalnimi odpadki v občini Divača, ki so ga člani Odbora prejeli v II. obravnavo. Odlok je bil 

predhodno podan v javno obravnavo in na predlagan akt ni bilo nobenih pripomb. Vse pripombe 

podane s strani Odbora za gospodarstvo in okolje in Odbora za finance pri I. obravnavi,  so upoštevane 

v besedilu  predloženega Odloka. 
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Člani Odbora za finance na predlagano besedilo Odloka niso imeli pripomb. 

 

Soglasno je bil sprejet 

SKLEP:  V  predlagani vsebini se sprejme Odlok o ravnanju s komunalnimi odpadki v občini 

Divača. 

 

 

5. TOČKA 

Strokovna služba Občine ga. Nataša Macarol je podala obrazložitev k predlogu  Odloka o nadomestilu 

za uporabo  stavbnega zemljišča v občini Divača , ki so ga člani odbora prejeli v II. obravnavo. Odlok 

je bil predhodno podan v javno obravnavo. Na  predlagan dokument je  bil v času javne obravnave  

podana pripomba  vaščanov Dolnjih Ležeč, in sicer naj se podane pobude Odbora za gospodarstvo, ki 

se nanaša na besedilo 5. člena odloka, ne upošteva.  Pripomba Odbora za gospodarstvo je, da se  v 1. 

kakovostno skupino območij poleg naselij Divača in Senožeče uvrsti še naselje Dolnje Ležeče.  

Predlog, da se Dolnjih Ležeč ne uvrsti v I. kategorijo so vaščani obrazložili, da so Dolnje Ležeče 

neprimerljive s kraji kot so  Divača in Senožeče, tako kot so podali v svoji obrazložitvi.  

Pripomba je bila v II. obravnavi upoštevana v prid vaščanov D. Ležeče. Ravno tako je bila v II. 

obravnavi odloka upoštevana pripomba Odbora, ki se je nanašala na število točk pri izrednih 

ugodnostih v zvezi s pridobivanjem električne energije. Ni pa bila v II. Obravnavi upoštevana 

pripomba, ki se je nanašala na komunalno urejenost zemljišča v delu dodatnih točk za optiko. Člane 

odbora je strokovna služba seznanila še s podatkom, da je bil predlog odloka poslan v pregled 

Ministrstvu za okolje in prostor in da so v II. obravnavi upoštevana tudi vsa priporočila, ki jih je 

podalo ministrstvo in so podrobneje obrazložena v gradivu odbora. 

V razpravi so člani Odbora za finance predlagali spremembo v 9. členu Odloka in sicer: 

- število točk za omrežje elektronskih komunikacij se iz 10 točk zmanjša na 5 točk, 

- v tabelo se dodatno doda optika in se jo ovrednoti s 5 točkami. 

 

Soglasno je bil sprejet 

SKLEP: V  predlagani vsebini se sprejme Odlok o nadomestilu za uporabo  stavbnega zemljišča 

v občini Divača , s predlogom spremembe v 9. členu Odloka in sicer: 

- število točk za omrežje elektronskih komunikacij se iz 10 točk zmanjša na 5 točk, 

- v tabelo se dodatno doda optika in se jo ovrednoti s 5 točkami. 

 

6. TOČKA  

Strokovna služba Občine ga. Pavlovčič je podala kratko obrazložitev k predlogu Odloka o  ustanovitvi 

javnega zavoda Zavod za gasilno in reševalno službo Sežana, ki so ga člani Odbora prejeli v II. 

obravnavo. Pojasnila je spremembe nastale med I. in II. obravnavo Odloka.  

Člani Odbora na predlagan akt niso imeli pripomb. 

 

Soglasno je bil sprejet 

SKLEP: V predlagani vsebini se sprejme Odlok o  ustanovitvi javnega zavoda Zavod za gasilno 

in reševalno službo Sežana .  

 

 

7.TOČKA  

Člani Odbora za finance so razpravljali o predlaganih sklepih v zvezi postavitve prometne 

signalizacije v občini, katerih obrazložitev je podal  g. Škamperle . 

 

Sprejet je bil 

SKLEP: Odbor za finance je  k predlogu postavitve prometne signalizacije v naselju sprejel 

naslednje stališče: Svet za preventivo v cestnem prometu naj skupaj s KS preuči smotrnost 

postavitve predlaganih omejitev. 
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Sprejet je bil  

SKLEP : Odbor za finance soglaša s predlogom,da se za potrebe dostave do lokalov na naslovu 

Kolodvorska ulica 3a zagotovi eno parkirno mesto na parkirišču pred Občino v predlagani 

obliki (poleg parkirišča za invalide). 

 

Sprejet je bil  

SKLEP: Odbor za finance predlaga postavitev 2 cvetličnih korit ali fizično zaporo pri novo 

zgrajenem EKO otoku v Divači, na parceli št. 683/54 k.o. Divača zaradi omejitve dostopa do 

črpališča kanalizacije. 

 

 

8. TOČKA 

V okviru te točke  je županja predlagala v sprejem sklep, katerega obrazložitev je podala  strokovna 

služba Občine ga. Pavlovčič.  

 

Odbor za finance je soglasno sprejel 

SKLEP: Nerazdeljena sredstva v višini 3.459,00 €, iz naslova vračanja vlaganj v 

telekomunikacijsko omrežje, se na predlog Komisije za vračanje sredstev v telekomunikacijsko 

omrežje, prenesejo v prihodke proračuna Občine Divača za leto 2017. Sredstva se namenijo za 

ureditev otroških igrišč. 

 

 

Pobude in predlogi:  

 ga. Mirjam Frankovič Franetič predlaga postavitev 3 luči javne razsvetljave (1 ob otroškem igrišču 

v Gornjih Vremah in 2 ob otroškem igrišču v Famljah); 

 g. Dobrivoj Subič predlaga, da se  preuči  možnost  večkratnega izhajanja (2 mesečnega) 

občinskega glasila glede na stroške, ki so v proračunu namenjene za Glasilo in možnost 

racionalizacije teh stroškov. 

 Odbor za finance predlaga: 

- V zvezi  z vlogo Jamarskega društva Divača, naj se čim prej izvede parcelacijo, dopolni se načrt 

razpolaganja s stvarnim premoženjem in se predstavnike Jamarskega društva povabi na naslednjo 

sejo OS. 

- Pripravi se informacije o številu vpisanih otrok v Vrtcu Divača, opredeli se stanje otrok v vrtcu in 

pripravi se možnost ukrepa, s katerim bi imeli otroci s stalnim bivališčem v občini Divača 

prednost vpisa v Vrtec pred ostalimi otroci izven naše občine; 

- V zvezi  prostorske stiske v divaški Osnovni šoli in Vrtcu, se pripravi kompletno študijo za 

dodatne prostore obeh  omenjenih ustanov – do januarja 2018; 

- Do sprejetja proračuna Občine Divača za leto 2018, se pripravi – uredi vso dokumentacijo za 

prenos lastništva Vaškega doma Škoflje na Agrarno skupnost; 

- V zvezi rekonstrukcijo divaškega zadružnega doma je potrebno takoj pristopiti k  iskanju nove 

lokacije za Gasilski dom  v Divači;  

- Predsedujoči je člane odbora seznanil, da mora biti OPN sprejet  najkasneje do  meseca maja 

2018, zato predlaga, da se na prvi naslednji seji konkretno dogovori, kdaj se bo OPN sprejel.  

 

  

 

 

 

Seja je bila zaključena ob 18. uri. 

 

 

 

Zapisala:                                                                                               Predsednik Odbora za finance : 

Tatjana Cerkvenik, l.r..                                                                             Dobrivoj Subič, l.r. 



OBČINA DIVAČA 

Odbor za finance

PRIORITETE IZVAJANJA INVESTICIJ IN PROJEKTOV

Investicija - projekt
Obdobje 

izvajanja
Nosilec projekta - svetnik

Drago Škamperle 

Martin Prelc

2 Ureditev jedra Divače - Kraška cesta in priključki na cesto 2018 - 2019 Dobrivoj Subić

A 2018 - 2019 Damijana Gustinčič

B 2018

(klopi, igrala, javna razsvetljava) 

C 2018

D Tržnica v Divači (LAS projekt) 2018 - 2019

E Ureditev zadružnega doma v Divači

projekt  ter pridobitev soglasij vseh uporabnikov objekta 2018

3 Ureditv pločnikov v KS Vreme 2018 - 2019 Mirjam Frankovič Franetič

Martin Prelc

Urška Florjančič

4 Ceste Martin Prelc

Dobrivoj Subić

A 2018

B Cesta Zavrhek 50.000 EUR

Možna izdelava zidu in asfaltiranje po fazah glede na razpoložljiva 

sredstva

2018 - 2019 

C

Vezano na projekt vodovoda. V sklopu rednega vzdrževanja cest 

izvesti najnujnejša dela (krpanje lukenj)  

D

V letu 2018 projektna dokumentacija in ureditev lastništva za 

morebitno širitev ceste. 

E

5 Vodovod "Brkini" Martin Prelc

Mirjam Frankovič Franetič

6 Poslovna cona Risnik - komunalna ureditev 2018 Dobrivoj Subić

Drago Škamperle

7 Dvorana v Vremah 2018 - 2020 Mirjam Frankovič Franetič

(sredstva regionalnega sklada) Urška Florjančič

Martin Prelc

Dobrivoj Subić

Ureditev otroškega igrišča pri zdravstvenem domu  

Ureditev priključnih cest na Kraško cesto v Divači

PRORAČUN 2018

Lokalni vodovod - uporabiti obstoječe projekte, ki jih že imamo ter pridobiti 

soglasje za postavitev števcev in priključitev na vodovod.  

izvedba vezana na planirana sredstva in porabo sredstev za zimsko službo

Cesta Gornje Ležeče 70.000 EUR

Cesta Kozjane

zahteva za ureditev in uskaditev z državno - ministrstvom, o možni 

skupni izvedbi. Postavitev robnikov ob asfaltiranju ceste v Famljah

1 Pločniki Senožeče 2017 - 2018

Cesta Ledenica - Parad - Dane

Ostale ceste - uskladiti s predstavniki krajevnih skupnosti

S predhodno navedenim je povezana tudi izvedba povezovalnega 

vodovoda. Izvedba vezana na prejeta sredstva države.

Ureditev površine pri "stari šoli" in gasilskem domu zaradi zagotovitve 

varnosti uporabnikov objektov  (otroci glasbene in osnovne šole, ki 

dnevno koristijo navedene objekte) 

Sredstva EU

dokončna ureditev ostalih cest v coni



Investicija - projekt
Obdobje 

izvajanja
Nosilec projekta - svetnik

8 Čistilna naprava Divača 2018 - 2020 Dobrivoj Subić

takojšnja uredite zemljšča - OPN, Benjamin Škrlj

ureditev projekta 

uskladitev projekta s sredstvi regionalnega sklada

9 Športni park Divača I. faza 2017 - 2018 Nives Skuk

10 Športni park Divača II. faza 2018 - 2019 Nives Skuk

11 Prizidek pri OŠ Vreme 2018 - 2019 Damijana Gustinčič

uskladitev projekta potrebam šole Mirjam Frankovič Franetič

projekt vezan na prejeta sredstva Ministrstva za šolstvo ali EU

Divača,  28.11.2017

Predlagatelj: 

Predsednik odbora za finance

Dobrivoj Subić

kandidiranje na fundacijo za šport in možno povezavo s športno zvezo 

Slovenije

ureditev potrebnega zemljišča

ureditev celotnega projekta parka upoštevajoč selitev čistilne naprave
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